Islands District Council Agenda for the

Community Affairs, Culture and Recreation Committee 離島區議會

社區事務及文化康樂委員會會議議程

Date : 9 September 2020 (Wednesday) 日期 : 2020 年 9 月 9 日 (星期三)

Time : 10:30 a.m.

時間 : 上午10時30分

Venue : Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

I. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 6.7.2020 通過 2020 年 7 月 6 日的會議紀錄

II. Purchase of Premises for the Provision of Welfare Facilities (Paper CACRC 48/2020) 購置處所以提供福利服務 (文件 CACRC 48/2020 號)

III. Question on improvement of Tung Chung North Park facilities (Paper CACRC 49/2020) 有關改善東涌北公園設施的提問 (文件 CACRC 49/2020 號)

IV. Question on Chinese chess promotion (Paper CACRC 50/2020) 有關推廣棋藝的提問 (文件 CACRC 50/2020 號)

V. Question on electricity supply to Masjid Ismail & Community Centre Complex in Yat Tung Estate
(Paper CACRC 51/2020)

有關逸東邨伊斯梅爾清真寺及社區中心供電的提問

(文件 CACRC 51/2020 號)

VI. Question on Housing Department giving out face masks to housing estates with a number of confirmed COVID-19 cases reported (Paper CACRC 52/2020)

有關房屋署向出現多宗確診個案的屋邨派發口罩的提問 (文件 CACRC 52/2020 號)

VII. Question on expenses reimbursement for District Council members' ward offices (Paper CACRC 53/2020)

有關發還區議員辦事處開支的提問 (文件 CACRC 53/2020 號)

VIII. Question on visitors using bicycles and tricycles to carry passengers within prohibited zones in Cheung Chau

(Paper CACRC 54/2020)

有關遊客在長洲禁區內使用單車和三輪車載人的提問 (文件 CACRC 54/2020 號)

IX. Reports by Working Groups

工作小組報告

- (i) CACRC Vetting Group 社區事務及文化康樂委員會審批小組
- (ii) CACRC Activities Working Group 社區事務及文化康樂委員會活動工作小組
- X. Date of Next Meeting

下次會議日期